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Številka: 03201-11/2017                                                                                                       TOČKA 2 

Datum:   07.09.2017 

 
 

Z A P I S N I K 
19. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 06.09.2017 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 19 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Anita Arzenšek, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko Barbara, Klajnšek Rok, Kavaš 
Andreja, Kobal Aleš, Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust 
Boris, Rauter Martina, Rožman Romana, Stajnko Jerebic Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak Zvo-
nimir, Vrhovšek Konrad. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Stanko Rafolt, Maja Krajnc, Metka 
Meglič, Irma Bračko, Vanja Jus, Katja Arnšek - strokovne službe, Drago Žura - predsednik nadzor-
nega odbora, Alojz Velički - ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče, Marinka Konečnik Kunst – ZUM d.o.o., 
Rajko Sterguljc – URBIS d.o.o., Metka Oberlajt - zapisnikar. 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 
3. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 6. IZREDNE SEJE 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 6. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 17 PROTI: / 

 
4. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. IZREDNE SEJE 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 7. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 17 PROTI: / 

 
5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 19. redne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 6. izredne seje. 
4. Pregled in potrditev zapisnika 7. izredne seje. 
5. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
6. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Občini Hoče-

Slivnica. 
7. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o opremljanju stav-

bnih zemljišč za območje Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku.  
8. Obravnava in potrditev Rebalansa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2017 - po skraj-
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šanem postopku.  
9. Obravnava in potrditev Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za 

leto 2018 - po skrajšanem postopku. 
10. Obravnava in potrditev sklepov o podelitvi priznanj in nagrad Občine Hoče-Slivnica v letu 

2017. 
11. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o Občinskem prostor-

skem načrtu Občine Hoče-Slivnica Spremembe in dopolnitve št. 5 – po skrajšanem postop-
ku. 

12. Pobude in vprašanja. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 
6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV  
V JAVNIH VRTCIH V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče Alojz Velički in ravnatelj OŠ Franca 
Lešnika Vuka Slivnica Anton Obreht. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o določitvi cen programov v javnih vrt-
cih v Občini Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
OPREMLJANJU STAVBNIH ZEMLJIŠČ ZA OBMOČJE OBČINE HOČE-SLIVNICA  

– po skrajšanem postopku 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica podjetja ZUM, Marinka Kunst Konečnik. 
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Stališče so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odlo-
ka o opremljanju stavbnih zemljišč za območje Občine Hoče-Slivnica po skrajšanem 
postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV REBALANSA PRORAČUNA OBČINE  
HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2017 - po skrajšanem postopku 

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Stališča so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, ki je povedal, da rebalansa 
odbor ni potrdil, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica odbora za 
gospodarstvo drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za finance Sreč-
ko Ornik in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 
 
Članica sveta Andreja Kavaš je vložila amandma k rebalansu proračuna za leto 2017. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme amandma št. 1 k 8. točki dnevnega reda. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Rebalans proračuna Občine Hoče-Slivnica za 
leto 2017 - po skrajšanem postopku. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, pre-
mičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE 
HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2018 - po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Stališča so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, predsednik Odbora za druž-
bene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica odbora za gospodarstvo drobno gospodarstvo in turizem 
Martina Rauter, predsednik Odbora za finance Srečko Ornik in predsednik Statutarno pravne komi-
sije Anton Obreht. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembi Odloka o proračunu 
Občine Hoče-Slivnica za leto 2018 - po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, pre-
mičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2018. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPOV O PODELITVI PRIZNANJ IN NAGRAD  
OBČINE HOČE-SLIVNICA V LETU 2017 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o podelitvi naziva Častni občan Obči-
ne Hoče-Slivnica Antonu Kobaleju. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o podelitvi Zlatega grba Občine 
Hoče-Slivnica Odbojkarskemu klubu Hoče. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 14:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o podelitvi Spominske plakete Občine 
Hoče-Slivnica Mileni Crnjac. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 
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SKLEP ŠT. 15:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o podelitvi priznanja Občine Hoče-
Slivnica Dragu Ferliču. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 16:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o podelitvi priznanja Občine Hoče-
Slivnica Lidiji Šoštarič. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 17:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o podelitvi priznanja Občine Hoče-
Slivnica Jožici Repnik. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE HOČE-SLIVNICA SPREMEMBE IN 

DOPOLNITVE ŠT. 5 – po skrajšanem postopku 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predstavnik podjetja URBIS d.o.o. Rajko Sterguljc. 
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič, Anton Obreht, Rok Klajnšek. 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala Rajko Sterguljc in župan Marko Soršak. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 18:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odlo-
ka o Občinskem prostorskem načrtu Občine Hoče-Slivnica Spremembe in dopolnitve št. 
5 po skrajšanem postopku. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 17 PROTI: 1 

 

 
12. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
JANKO JURGEC 
Pohvalil je župana in občinsko upravo za izvedbo projekta Kolesarska pot Spodnje Hoče – Slivnica. 
 
SREČKO ORNIK 
Vprašal je, kako je z javno razsvetljavo v Ulici Milke Volk. 
 
ANTON OBREHT 
Vprašal je, kako je s projektom - prizidek OŠ Franca Lešnika Vuka Slivnica. 
 
ROK KLAJNŠEK 
Zahvalil se je strokovnim službam, predvsem Dragu Slaniču in Maji Krajnc, za korektno in ažurno 
rešitev problematike. 
Pozdravil je organizacijo Teka pod Pohorjem. 
 
MATJAŽ STRNAD 
Vprašal je, če je potrebno vodo iz vodovodnega sistema Polana 1 še vedno prekuhavati. Predlaga, 
da se občane tudi pisno obvesti o problematiki vode, kajti vsi občani nimajo interneta. 
 
FRANJO MIHALIČ 
1. Predlagal je, da bi v podvozu pod železnico v Hočah namestili semafor, da v primeru večjih 
padavin ne bi vozili noter. 
2. Na Hočki cesti od Botaničnega vrta v smeri Razvanja je zelo visoka trava, zato predlaga, da se 
trava pokosi. 
 
ANTON OBREHT 
Predlagal je, da se usposobi črpališče na Sušilniški cesti, ker ne delajo črpalke, tako da morajo 
gasilci voziti vodo v rezervoar pri Mikužu. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Prizidek OŠ FLV Slivnica - Razpis je bil v okviru postopka, prav tako je že bil uvodni sestanek. Pro-
jektna dokumentacija bo naročena v začetku oktobra. 
 
Podvoz pod železnico v Hočah - Opravljen je bil ogled podvoza s strani projektantov in predstavni-
ki DRI, pisnega odgovora kdaj bo izvedba še ni bilo.  
Ulica Milke Volk - razpis je končan, izvajalec je izbran, v naslednjem tednu je predviden podpis 
pogodbe, nato se bodo pričela izvajati dela. 
 
Koncesionar je bil obveščen glede košnje na Hočki cesti in bodo zadevo uredili. 
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Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in 
ob 1820 sejo zaključil. 
 
 
 
Zapisala:                             

Metka Oberlajt, dipl. upr. org.                                                               ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 


